

REPUBLIK ÖSTERREICH



AUSTRO CONTROL GmbH
LUFTFAHRTINFORMATIONSDIENST
Schnirchgasse 17
1030 Wien
AUSTRIA

AUSTRO CONTROL GmbH
AERONAUTICAL INFORMATION SERVICE
Schnirchgasse 17
1030 Wien
AUSTRIA

Phone: +43 5 1703/3211
Telefax: +43 5 1703/2056
AFTN: LOWWYNYX
e-mail: nof@austrocontrol.at

REPUBLIC OF AUSTRIA

AIC

A 6/25

14 MAR 2025

Dieses AIC umfasst 2 Seiten.
Dieses AIC ersetzt AIC A 6/24.

This AIC includes 2 pages.
This AIC replaces AIC A 6/24.

LUFTFAHRTKARTE - ICAO 1 : 500 000 ÖSTERREICH NEU BEARBEITETE AUFLAGE

Die Luftfahrtkarte - ICAO 1 : 500 000 Österreich wurde überarbeitet und wird Anfang April 2025 erhältlich sein.

Stand der Luftfahrtinformationen: 20 MAR 2025
Topographische Grundkarte: 01 JAN 2025

AERONAUTICAL CHART - ICAO 1 : 500 000 AUSTRIA REVISED EDITION

A revised edition of the Aeronautical Chart - ICAO 1 : 500 000 Austria will be available from beginning of April 2025 onwards.

Date of aeronautical information: 20 MAR 2025
Topographic base: 01 JAN 2025

Bestellungen sind zu richten an:

Orders shall be addressed to:

Freytag-Berndt u. Artaria KG
Reisebuchhandlung Wien
Wallnerstraße 3
1010 Wien
AUSTRIA

TEL: +43 1 533 86 85

EMAIL: shop.wien@freytagberndt.com
WEB: www.freytagberndt.com

Preis: EUR 19,90 inkl. USt, jedoch ohne Versand

Price: EUR 19,90 including turnover tax, but excluding shipping

Bestellungen können über den Freytag-Berndt-Webshop, per Mail, telefonisch oder vor Ort in der Reisebuchhandlung Wien abgesetzt werden.

Orders can be placed via the Freytag-Berndt-web shop, by email, by telephone or in person at the Vienna travel bookstore.

Die direkten Links zu den Karten im Webshop lauten:

The direct links to the charts in the webshop are:

Gefaltet / folded:

<https://www.freytagberndt.com/de/luftfahrtkarte-icao-1-500-000-ausgabe-2025-gefaltet.html>

Plan / plane:

<https://www.freytagberndt.com/de/luftfahrtkarte-icao-1-500-000-ausgabe-2025-plan.html>

Da der Kaufpreis subventioniert ist, kann im Einzelverkauf kein Preisnachlass gewährt werden.

Zahlungen aus dem Ausland sind zuzüglich der Versandkosten zu entrichten.

Hinweis: Die Luftfahrkarte - ICAO 1 : 500 000 (2252-A) Österreich ist die gemäß Annex 4, Kapitel 17, zum Abkommen der Internationalen Zivilluftfahrt erstellte offizielle Luftfahrkarte für die Allgemeine Luftfahrt Österreichs.

Mit Ausgabe der revidierten Auflage vom 20 MAR 2025 verliert die Ausgabe vom 21 MAR 2024 (TOPO: 01 JAN 2024) ihre Gültigkeit.

Vervielfältigungen und Umarbeitungen dieser Karte oder Teilen davon in analoger oder digitaler Form sind nur mit vorheriger ausdrücklich schriftlicher Zustimmung der Austro Control GmbH gestattet.

REF AIP Österreich, GEN 3.2

E N D E

As the price is subsidized a discount rate cannot be granted at retail.

Payments from foreign countries have to be paid including forwarding expenses.

Note: The Aeronautical Chart - ICAO 1 : 500 000 (2252-A) Austria is the official Aeronautical Chart for the Austrian General Aviation, according to the standards and recommendations of Annex 4, chapter 17, to the Convention on International Civil Aviation.

Through the issue of the revised edition from 20 MAR 2025, the version from 21 MAR 2024 (TOPO: 01 JAN 2024) becomes invalid.

Reproduction and transformation of this map or parts thereof in analogous or digital form are subject to a prior written consent by Austro Control GmbH.

REF AIP Austria, GEN 3.2

E N D